
 

 

 

 

Gjøl Private Vandværk a.m.b.a. 

Bestyrelsesmøde den. 3.juli 2024. kl. 18.00 

Mødested Vandværket. 

Referat 

Tilstede: Mogens Poulsen, Henry Andersen, Rasmus Rodkær, 

Jørn Just og Anders Lynge Kjeldsen 

01. Gennemgang af referater til underskrift 

Referatet blev godkendt og underskrevet. 

 

02. Møde på Gjøl Kro med Gjøl Nordre Vandværk onsdag 26 
juni 

Mogens, Henry og Rasmus deltog i mødet på Gjøl Kro med Gjøl 
Nordre Vandværk. På mødet blev økonomien i en eventuel 
fremtidig sammenlægning diskuteret. Bestyrelsen i Gjøl Nordre 
Vandværk har værdiansat deres ledningsnet og mener værdien er 
højere, hvorfor de mener tilbuddet Gjøl Private Vandværk har 
fremsendt er for dyrt. Bestyrelsen fastholder tilbuddet der er 
fremsendt.   

Vi afventer tilbagemelding fra Gjøl Nordre Vandværk. 

 

03. Silhorko Regninger 

Regningen fra Silhorko vedr. rensning af tanken er blevet 
gennemgået. Bestyrelsen mener at prisen er rimelig. 

Vi har bedt Silhorko om fremadrettet at udspecifiere regninger 
mere. DK-vandservice har rengjort tanken for Silhorko. 

Vi har bedt Silhorko om et tilbud på nye målere inde i vandværket 
fra hver boring, iltningsrør med mere. 

 

04. Status på nedrivning af vandværk Gårdkærvej Gitte Madsen 



Vi afventer at der bliver skrevet endeligt under. Papirerne ligger 
klar. 

 

05. Generator og motor (Jørn få nu en afklaring på dette punkt) 

Vi mangler at få lavet en temperaturføler ellers er der styr på den. 
4 gange om året i forbindelse med service skal generatoren testes. 

 

Vi skal også have afklaret hvilken type dieselolie den skal have.  

 

06. Lykkegårdsvej 6-8 Bakkevænget 1. Mølstubvej 24 

Der mangler en stophane ved Gjøl skole. Dvs. hvis der skal lukkes 
for vandet til Gjøl skole lukkes der for hele Rønnebærvej.  

Mogens og Jørn søger efter en stophane med detektoren. 

Vandledningen ved Gjøl skole passer heller ikke og stophanerne 
skal også sættes ind i LER. Dette bliver rettet igennem Thvillum.   

 

07. Bejstrup Maskinstation 

Bejstrup Maskinstation har lovet at betale regningen for 
vandsprængningen ved Gårdkærsvej. 

 

Bestyrelsen følger op på om der bliver reetableret så 
vandledningen ikke frostsprænger i fremtiden. 

 

08. Brøndborer 

Vi afventer svar fra brøndboreren. 

 

09. Tank 

Der skal laves en rustfri stige ned til tanken – den er blevet bestilt. 
El ved lågen skal også tætnes. I betondækket er der revner som 
skal udbedres. Røret ned til tanken er heller ikke ført helt igennem 
hvilket betyder vand sprøjter op på siderne – dette skal også 
udbedres.  

10. Takstblad for 2025 

Vi afventer tilbud på nye målere inden takstbladet for 2025 laves. 



 

11. Status for BNBO 

Intet nyt. 

 

12. Liste over forbrugere  

Der skal være overensstemmelse med hvad der står i takstbladet 
og det vi fakturerer. Derfor gennemgår Mogens og Henry listen 
over forbrugere. 

  

13. Økonomi  

Der er omkring 10.000 kr. i underskud på balancen. Det skyldes 
primært øgede driftsomkostninger på vandværket. 

 

14. Olietank  

Mogens stiller forslag om at få en 1200 L olietank til generatoren. 
Mogens får et tilbud på hvad en ekstra tank kommer til at koste. 

 

15. Vandspild. 

Det foreløbige vandspild for 1. halvår blev estimeret til 2-3 %. Vi 
mener derfor at vi har løst problemet med vandspildet som 
skyldtes fejl på hovedmåleren. 

  

16. Evt. 

Revisoren kan ikke ændre opsætningen af regnskabet. De lover 
dog at vi kan have regnskabet tidligere næste år.  

 

17. Næste møde. 

27. august kl. 18:00 


